
Zápis z výborové schůze ZKO Lovosice 

Datum konání: 2.12.2023 

Přítomní: Vápeník, Pšeničková, Chládek, Stáňa, Novotná 

Program: 

1) Kontrola uložených úkolů – nutnost placení poplatku za webhos5ng, Facebookové 

stránky 

2) Příprava členské schůze – zájem členek kontrolní komise o další kandidaturu, příprava 

kandidátky. Hajná, Bartošík, Nergl. 

3) Materiál k vyřazení – dořešit – určit, jak s ním naložit 

4) Nový materiál – stroje od Nergla, + výměna počítače 

5) Kácení stromů + porazit tři stromy 

6) Úprava žebříku a kladiny 

7) Dopady úprav DPD 

8) Vyúčtování dotace 

9) Připomínky k IGP – zaslání, trenéři  

10)Žádost o bronzový odznak výcvikáře Reizenthaler 

11) PřijeI za člena Vernerová, Vospálková, Kytková, Kytka, Hirschová 

12) Pronájem cvičáku - knírači 

Ad 1) Kontrola uložených úkolů (webhos5ng, Facebookové stránky). 

Vápeník informoval o založení stránek na plaNormě Meta (Facebook). Stránka se jmenuje 

kynologie Lovosice. Zároveň informoval o problémech souvisejících s touto plaNormou 

(překrývání informací, zveřejnění info pro omezené okruhy apod.) Bude na stránce dále 

pracovat.  Pomoc v tomto ohledu přislíbil Dany Friců. Vápeník – Friců budou dále spolu 

komunikovat. 

Ohledně platby za webhos5ng nesplněno. Úkol zůstává (Vápeník). 

Ad 2) Příprava členské schůze: 

Vápeník připraví: Zprávu o činnos5 výboru, zprávu o činnos5 organizace, přehled 

odpracovaných brigádnických hodin, přehled dosažených výsledků (potřeba oslovit členy 

k doplnění). Dále připraví prezenční lis5nu, dokumenty potřebné k provedení voleb (volební 

lístky, volební urnu, formuláře k vyplnění zaslané od ČKS a další. ZajisI zatopení na učebně. 

Před schůzí se zkontaktuje s Lubošem Nerglem a navrženým předsedou volební komise a 

domluví se na vlastní organizaci členské schůze.  

Novotná, Pšeničková provedou přípravu učebny k provedení schůze. 

Chládek vypracuje pokladní zprávu. 

 Sestavení kandidátky za výbor ZKO.  

Návrh kandidátky za výbor ZKO:        Předseda – Luboš Nergl 

                                                                 Výcvikář – Iveta Hajná 

                                         Pokladník – Ivo Chládek 

Hospodář – Antonín Bartošík                                                                  

Člen výboru – Helena Pšeničková nebo Pavel Vápeník 

Revizní komise: Šenfeldrová Jana, Bendová Věra, Kernová Petra 

Delegát na Krajskou konferenci ČKS – Luboš Nergl + jeden 



Ad 3) Materiál k vyřazení. 

Vápeník předložil seznam materiálu navrženého na vyřazení. Bylo určeno, co se s konkrétním 

materiálem stane a kdo provede jeho případnou likvidaci (viz. příloha tohoto zápisu). 

Ad 4) Nový materiál – stroje od Nergla, + výměna počítače. 

Luboš Nergl daroval organizaci tři kusy ručního nářadí. Výbor �mto shora jmenovanému 

děkuje. Konkrétně jde o dvě vrtačky a jednu přímočarou pilu. Materiál byl vzat do evidence. Je 

uzamčený ve skříni. 

Byla provedena výměna klubového počítače. Vápeník provede likvidaci původního počítače. 

Komptabilita počítače s 5skárnou byla odzkoušena a vše funguje. V souborech počítače je 

potřeba udržovat pořádek. 

Ad 5) Kácení stromů 

Bylo rozhodnuto o pokácení tří stromů. Na jaře bude provedena náhradní výsadba. Přesný 

termín kácení nebyl určen. Nutno provést v době vegetačního klidu. Vápeník projevil zájem o 

odkup dřeva z pokácených stromů – souhlas po doplnění zásob dřeva u ZKO. 

Ad 6) Úprava žebříku a kladiny. 

Chládek přislíbil provedení úpravy vysokého žebříku podle platných požadavků NZŘ. Přesný 

termín neurčen. 

Na jaře bude proveden nátěr kladiny neklouzavým nátěrem.  

Ad 7) Dopady úprav DPD. 

Vzhledem k úpravám dohod o provedení práce je nutné tyto upravit. Chládek navrhl snížit 

počet odpracovaných hodin na polovinu a zvýšit platbu za hodinu o 100 %. Tímto nevzniknou 

organizaci žádné nové výdaje a zároveň se vyhneme vzniku nároku na dovolenou u některých 

dohod. Schváleno bez připomínek. Chládek připraví nové dohody pro dotčené osoby. 

Ad 8) Vyúčtování dotace od MěÚ Lovosice. 

Chládek do 16.12. připraví vyúčtování z hlediska účetní problema5ky. Vápeník následně 

vyúčtování doplní a odevzdá na MěÚ Lovosice do konce kalendářního roku. 

Ad 9) Připomínky k IGP, problema5ka trenérů. 

Vápeník seznámil přítomné se zasláním dvou připomínek k novele zkušebního řádu IGP a 

k dotazu na předsedu ČKS ohledně problema5ky licencí pro trenéry. 

Zaslána připomínka k textové chybě u zkoušky BH – VT u cviku posazení psa po druhém obratu 

čelem vzad (chybně uvedeno …..po obratu čelem vzad po dalších 15 krocích psovod psa posadí, 

správně má být – …po několika krocích……) Dále byla navržena změna u IGP 1, přeskok psa přes 

Áčko. Nyní pes zůstává na místě a psovod odchází. Návrh – stejný způsob jako u ZVV1 NZŘ 

(psovod jde se psem).  

Ad 10) Žádost o bronzový odznak výcvikáře – Reizenthaler, schváleno. 

ZajisI Vápeník. 

Ad 11) PřijeI nových členů Hirschová, Vernerová, Vospálková, Kytková, Kytka. Schváleno bez 

připomínek. 

Ad 12) Schválen pronájem cvičiště v červnu 2024 pro uspořádání Krajské výstavy kníračů. 

Uzavření smlouvy provede Vápeník. 

13) Chládek vyzval P. Stáňu k obnovení licence figuranta. Bez odezvy. 

14) Schválen nákup kynologických pomůcek od firmy Gappay. Před zasláním objednávky vyzve 

Vápeník členy, zda nemají zájem o nákup pro sebe. 



15) Oprava elektriky. Při zapojení všech topidel na učebně padá jis5č. Opravu přislíbil K. Vild. 

Přes urgence dosud neprovedeno. D. Friců přislíbil kontaktovat jiného zájemce, bude 

informovat Vápeníka. 

Zapsal: 

Vápeník Pavel 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


